
      

      
Protokoll 

Styrelsemöte Landsbygdsalliansen  
Tid:	tisdag	19	april	kl	18:00-19:30	

Plats:	NUAB	

Närvarande:		Margaretha	Persson-	Trädet,	Irwing	Johansson-	Gällstad,	Gunilla	Ideström-	Knätte,	Per-
Ola	Johansson-	Vegby,	Fredrik	Gotting-Grönahög,		Bengt	Grindelid-Blidsberg,		Gösta	Knutsson-	
Kölingared,	Tomas	Jacov-	Kölingared,	Steen-Åke	Larsson-	Nitta,		Gösta	Knutsson-	Kölingared,		Månika	
Sager-	Tvärred,		Torbjörn	Ottosson-	Blidsberg,	Sonia	Katarinchek	Rochat-Salunda,	Charlotte	H	
Svensson-NUAB.	

	
	

1. Mötets	öppnande	
Styrelsens	nyvalda	ordförande	Per-Ola	Johansson	hälsade	alla	välkomna	och	öppnade	
mötet.	
	

2. Val	av	protokolljusterare	
Till	protokolljusterare	valdes	Tomas	Jacov	

	
3. Presentation	av	styrelsemedlemmarna	

Ett	varv	runt	bordet	och	alla	presenterade	sig	kort.	

	
4. Konstituering	av	styrelsen		

Tomas	Jacov	valdes	till	vice	ordförande	för	2017	
Bengt	Grindelid	valdes	till	kassör	för	2017	
Charlotte	Hermansson	Svensson	valdes	till	sekreterare	för	2017	
	

5. Firmatecknare	

Landsbygdsalliansens	organisationsnummer	802428-2033.	
Till	firmatecknare	valdes	Per-Ola	Johansson	personnr:	600128-5557	och	Bengt	
Grindelid	personnr:	470128-1612	och	dessa	två	tecknar	firman	var	för	sig.	

	



6. Godkännande	av	dagordning	
Dagordningen	godkändes	

	
7. Genomgång	föregående	mötesprotokoll	

Årsmötesprotokollet	gicks	igenom	och	punkt	11	Verksamhetsplan	och	handlingsplan	
var	den	som	diskuterades:	
Beslutades	att	Lotta	skickar	ut	Verksamhetsplanen	och	stadgar	till	alla	i	styrelsen	som	
tycker	till	och	återkommer	med	sina	synpunkter	via	mail	som	sedan	tas	upp	för	
diskussion	på	nästa	styrelsemöte.	
	

8. Förslag	bidragsregler/kriterier	från	kommunen	
Lotta	skickar	ut	dokumentet	till	styrelsen	för	att	tycka	till	om	och	återkomma	med	
synpunkter	till	nästa	möte.	
	

9. Kostnadskrävande	projekt	
Två	inkomna	kostnadskrävande	projekt	har	inkommit:	

• Hökerum	Väg	och	samhällsförening	söker	bidrag	på	8500kr	för	en	
informationstavla,	mötet	beslutade	att	godkänna	denna	ansökan.	

• Nätverket	Taste	The	Countryside	har	ansökt	om	bidrag	på	11250kr	via	
Grovare	Fänneslunda	hembygdsförening	om	bidrag	för	att	ta	fram	en	
gemensam	broschyr	för	att	marknadsföra	området.	Mötet	beslutade	att	
bevilja	denna	ansökan.		

	 	
10. HSSL	styrelsemedlem	

Lotta	ställde	frågan	om	någon	i	styrelsen	kan	tänka	sig	att	ta	den	ordinarie	platsen	för	
Ulricehamn	i	Hela	Sverige	Ska	Leva.	Månika	Sager	anmälde	sitt	intresse	och	tar	denna	
plats.	Lotta	tar	med	sig	detta	förslag	till	HSSL	styrelsemöte	20/4	2017.	
	

11. Rapporter/laget	runt	

• Fredrik	rapporterade	lite	angående	deras	insändare	i	UT	map	Fiber/bredband,	
de	har	inte	fått	något	svar	via	tidningen	men	Hans	Andersson	på	UEAB	har	
ringt	upp	och	gett	vissa	svar	på	deras	frågor	men	inte	alls	så	att	de	känner	sig	
nöjda	med	dessa	svar.	Fortfarande	ingen	handlingsplan	och	tidplan,	UEAB	kör	
projekt	för	projekt	utan	någon	samordning	eller	övergripande	plan.	Det	
beslutades	att	styrelsen	måste	följa	upp	vad	som	hänt	med	
medborgarförslaget	som	skickades	i	december,	Lotta	ställer	frågan.	
Förslag	på	att	Peo	och	Fredrik	bestämmer	ett	lunchmöte	med	Roland	Karlsson	
och	Mattias	Josefsson.	

• Fredrik	berättade	att	Grönahögs	Bygdegårdsförening	blev	utnämnt	till	årets	
Bygdegårdsförening.	



	

	
	

12. Nästa	möte	
Bestämdes	att	boka	mötesdatum	för	resten	av	året.	Lotta	skickar	ut	kallelser	
17	maj	
16	augusti	
20	september	
25	oktober	
15	november	
	

13. Övriga	frågor	
Skall	vi	ha	med	ekonomisk	genomgång	på	varje	mötesagenda?		Nej	det	behövs	inte	
utan	Bengt	rapporterar	av	när	något	större	har	hänt.	
	
Kan	vi	alla	hjälpas	åt	att	sprida	evenemang	på	Facebook	för	att	öka	aktiviteten	på	vår	
sida.	

14. Mötetsavslutning	
Ordförande	avslutar	mötet.	
	

	
	
	
________________________	 	 _________________________	
Ordförande	Per-Ola	Johansson	 	 Sekreterare		Charlotte	H	Svensson	
	

	
________________________	 	 	
	Justerare	Tomas	Jacov	 	 	
	


